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ПРОТОКОЛ №2 

за проведено  заседание на Обществения съвет към ОУ „Свети Иван Рилски“ 

 

Днес, 24.01.2024г., се проведе заседание на обществения съвет към ОУ „Св. Иван 

Рилски“-гр. Перник. Всеки от членовете на обществения съвет получи имейл с 

необходимите материали по дневния ред, за да може да ги разгледа и съгласува.  

На заседанието взеха участие 6 членове на обществения съвет. 

Налице е кворум за вземане на решения. 

На заседанието се предложи и прие следния дневен ред: 

1. Отчет за изпълнението на бюджета на училището към 31.12.2023 г. 

2. Училищен план-прием за учебната 2024/2025година. 

3. Проект за иновация за периода 2024г.-2028г. 

4. Организационни въпроси 

 

Гласували: 
„ЗА” - 6 

„ПРОТИВ”- 0  

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

Не бяха дадени други предложения. 

 

По т.1 от дневния ред – Счетоводителят на училището г-жа Юлита Огнянова 

представи отчет за изпълнението на бюджета на училището към 31.12.2023 г. пред 

членовете на обществения съвет. Председателят на обществения съвет, г-жа Миткова 

зададе въпрос относно разшифровката на някои разходи от отчета и след разяснение 

нямаше допълнителни въпроси. 

 

Гласували: 

„ЗА” - 6 

„ПРОТИВ”- 0   



„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

Р  Е  Ш  И : 

Съгласува представения отчет за изпълнението на бюджета на училището към 

31.12.2023 г. 

 

По т.2 от дневния ред – Общественият съвет бе запознат с училищният план-

прием за 2024/2025година от г-жа Антоанета Гочева-зам.-директор и г-жа Мариана 

Михайлова-зам.-директор. 

За учебната 2024/2025година  ОУ „Св. Иван Рилски“-гр. Перник ще осъществи 

прием на: 

-пет паралелки по 22 ученици 

-общ бой 110 ученици 

-приемът започва от месец април 2024г. 

-допълнителен критерий даващ предимство при приема от тази година е 

наличието на брат или сестра учащ в ПМГ „Христо Смирненски“ находящо се на 

същият адрес с ОУ „Св. Иван Рилски“. 

 

 Гласували: 

„ЗА” - 6 

„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

Р  Е  Ш  И : 

Съгласува представения училищен план-прием за 2024/2025година. 

 

По т.3 от дневния ред – Общественият съвет бе запознат с училищният проект за 

иновации за проектния период 2024-2028 година от г-жа Антоанета Гочева-зам.-

директор. Неговата насоченост ще бъде към природосъобразния начин на живот. Ще 

обхване поетапно всички ученици от първи до седми клас по  схема. През следващата 

учебна година проектът ще стартира с учениците от първи и пети клас. 

 

 Гласували: 

„ЗА” - 6 
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„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

Р  Е  Ш  И : 

1. Съгласува представения проект за иновации за проектния период 2024-2028 

година. 

2. Декларира съгласие за участие на учениците, които ще бъдат приети в I клас 

през учебната 2024/2025 г.  

 

По т.4 от дневния ред  

-Общественият съвет бе запознат с изменението на училищния учебен план от 1 

до 7 клас във връзка с включването  на плуване в часовете по спортни дейности 

Гласували: 

„ЗА” - 6 

„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

Р  Е  Ш  И : 

1. Съгласува включването на плуване в училищния учебен план от 1 до 7 клас за 

учебната 2023-2024 година. 

 

- Общественият съвет обсъди организацията на процеса по раздаването и 

закупуването на училищните униформи и членовете му изразиха задоволство. 

Общественият съвет предоставя средства за закупуване на униформа на ученик от 

многодетно семейство. Обсъди се и естетическия и представителен вид на униформите, 

който спомага за създаване на респект към институцията и минимизиране на носенето 

на неприлично облекло. 

Г-жа Галя Иванова-член на ОС зададе въпрос,  дали учителите  ще носят 

задължително униформи и отправи молба да не се допускат болни ученици в училище. 

 Г-жа Антоанета Гочева и г-жа Мариана Михайлова-зам.-директори отговориха, 

че носенето на униформи от учители е с пожелателен характер. Поясниха също, че в 

училището се спазват противоепидемични мерки и  има медицински контрол на входа 

на училището, недопускащ болни ученици. 
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След изчерпване на дневния ред, заседанието  на обществения съвет към ОУ „Св. 

Иван Рилски“-гр. Перник.  бе закрито. 

Неразделна част от настоящия протокол е присъствен списък на членовете на 

обществения съвет. 

 

Председател на Обществения съвет                                     Изготвил: 

………/п/………………                                                              ……………/п/……………. 

/Анжелина Миткова/                                                                /Диана Крумова/ 

24.01.2024г.                                                                                         

Гр. Перник 


